
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 23/2007 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 638/2007 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος διαμαρτυρίας για τη 
μείωση της επιχορήγησης  για την κάλυψη 
λειτουργικών αναγκών των σχολικών 
επιτροπών. 

 
       Σήμερα 26 Νοεμβρίου του έτους 2007 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 22-11-2007 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων και στον Δήμαρχο σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση 
του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  21 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Πρόεδροι 
                                                                                                   Τοπικών Συμβουλίων 

1. Μ. Σουμελίδης Σ. Μηλιόπουλος Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Γ. Κάκαρης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Χ. Γεωργιάδης  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης Ι. Ακριβόπουλος Σ. Κρομμύδας 
6. Π. Τσαπαρόπουλος Γ. Ορφανιδης Η. Σοφιανίδης 
7. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
8. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 

10. Ν. Τσιαμήτρος   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Μαυροκεφαλίδης   Ι. Ταρασίδης 
12. Κ. Συμεωνίδης    
13. Μ. Τρανίδης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Μ. Τρανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 638/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 639/2007 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Π. Τσαπαρόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 687/2007 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης. 
  

14. Α. Παπαστεργίου 
15. Χ. Σκουμπόπουλος 
16. Β. Γιαννουλάκης 
17. Ε. Σοφιανίδης 
18. Μ. Σακαλής 
19. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
20. Ε. Γουναράς 
21. Ι. Καλαϊτζίδης  

 



 
 Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 3ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-11-2007 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Παπαστεργίου, που έχει ως εξής: 

Η Δ.Ε.Π. Δήμου Βέροιας με την υπ΄ αριθμ. 40/2007 απόφασή της εισηγήθηκε 
προς το Δ.Σ. «για την κατανομή ποσού 241.000,00 Ευρώ για τις λειτουργικές δαπάνες 
των σχολείων (Β΄ εξαμήνου)». 

Κατά τη συζήτηση του θέματος τα μέλη της επιτροπής αποφάσισαν να 
προτείνουν στο Δ.Σ. Βέροιας να εκδώσει ψήφισμα διαμαρτυρίας προς το Υπουργείο 
Παιδείας & Εσωτερικών για την μείωση της επιχορήγησης που αφορά την κάλυψη 
των λειτουργικών εξόδων των σχολικών επιτροπών. 

Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δ.Σ. ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Προεδρεύων: Ερωτήσεις. 
Καλαϊτζίδης: Πώς προκύπτει το 44,72% κε Παπαστεργίου; 
Παπαστεργίου: 573.950,28 ευρώ είναι το β΄ εξάμηνο του 2006 που είναι 

αυξημένο από το α΄ εξάμηνο του 2006 και το α΄ εξάμηνο του 2007 είναι 573.950,28 
και το β΄ εξάμηνο του 2007 είναι 317.240 ευρώ. Η διαφορά αυτή είναι 44,72%. 

Σκουμπόπουλος: Είναι 22% και όχι 44%. 
Παπαστεργίου: Να το ξανακάνουμε γιατί μπορούμε να κάνουμε λάθος. Γιατί 

το βγάζετε 22%; Η μείωση των δαπανών είναι σε σύγκριση του α΄ εξαμήνου και του 
β΄ εξαμήνου. Το ξαναλέω, το α΄ εξάμηνο του 2007 ήταν 573.950,28 ευρώ. 

Δήμαρχος: Το θέμα είναι αν η μείωση είναι 3% ή 10% ή ότι υπάρχει μείωση; 
Παπαστεργίου: Δεν μιλάμε για ολόκληρο το 2007 αλλά για τη μείωση του β΄ 

εξαμήνου του 2007. 
Σκουμπόπουλος: Να κάνουμε ένα έγγραφο στο υπουργείο Εσωτερικών να μας 

δώσουν τα χρήματα που πληρώσαμε τις καθαρίστριες κι έληξε το θέμα. 
Παπαστεργίου: Στο προηγούμενο Δ.Σ. μοιράσαμε τα χρήματα για 

λειτουργικές δαπάνες του β΄ εξαμήνου του 2007 και παρουσίασα τα εξής στοιχεία 
που είναι αληθινά κάτι το οποίο διαπιστώσατε. Εχουμε συγκριτικά τις δαπάνες του 
2006, έχουμε α΄ εξάμηνο 2006 539.000 ευρώ, β΄ εξάμηνο αύξηση 579.000 ευρώ και 
είναι λογική η αύξηση γιατί στο β΄ εξάμηνο έχουμε τη θέρμανση των σχολείων, 
έχουμε δηλ. περισσότερες λειτουργικές δαπάνες. Το α΄ εξάμηνο του 2007 έχουμε 
573.000 ευρώ όσες δηλ. και το β΄ εξάμηνο του 2006 και καμία αύξηση, το β΄ εξάμηνο 
του 2007 έχουμε 317.000 ευρώ και μείωση, σε σύγκριση με το α΄ εξάμηνο του 2007 
κατά 44%. Αυτή είναι η ουσία κι εδώ γίνεται η διαμαρτυρία. Το β΄ εξάμηνο του 2007 
δεν πληρώνουμε κάποιες καθαρίστριες, όχι όλες και η επιβάρυνση που γίνεται 
γιαυτές τις καθαρίστριες που μονιμοποιήθηκαν είναι τριπλάσια απ΄ αυτήν που 
πληρώναμε πριν και η παρακράτηση είναι ακριβώς στο τριπλάσιο κόστος. Επιπλέον, 
σε αρκετά σχολεία αυτή τη στιγμή ξαναπληρώνουμε τις καθαρίστριες που πήραμε με 
σύμβαση. Πρέπει να λάβουμε υπόψη ότι στο β΄ εξάμηνο του 2007 είναι μέσα και η 
θέρμανση κι αντί για μειωμένες δαπάνες έπρεπε να είναι αυξημένες. Πράγματι το 
ποσοστό είναι αυτό που λέει το ψήφισμα της Δ.Ε.Π. και θα πάει και στο υπουργείο 
Εσωτερικών και στην ΚΕΔΚΕ. 

Δελαβερίδης: Ηθελα να ρωτήσω αν  αυτή η περικοπή έγινε μόνο στο δήμο 
Βέροιας ή γενικότερα. 

Δήμαρχος: Η περικοπή αυτή έγινε παντού. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Περίεργη αριθμητική μας ανέπτυξε ο κ. Παπαστεργίου κι 

είχα δίκιο που ζήτησα την αναβολή του θέματος την προηγούμενη φορά. Επειδή στο 



α΄ εξάμηνο έδωσαν χρήματα για τις καθαρίστριες φαίνεται να είναι συνολικά 
μειωμένη η επιχορήγηση για τις λειτουργικές δαπάνες το 2007. Δεν συμφωνώ με το 
ψήφισμα και να ζητήσουμε τα χρήματα που αναλογούν στις καθαρίστριες. Εξάλλου 
εσείς είστε καλά παιδιά και τα βρίσκετε, μην τους κοντράρετε γιατί θα θυμώσουν. 

Τσιαμήτρου: Εγώ απλά παίρνω τους αριθμούς που είναι γραμμένοι από τον 
εισηγητή κι από εκεί και πέρα αυτή η διαφορά είναι μόνο 10%. Να διευκρινίσω ότι σε 
μία εφημερίδα έχει την επίσκεψη κάποιων σχολείων στον κ. αντιδήμαρχο, ο οποίος 
δήλωσε δημοσίως ότι είναι 40% αλλά δεν είναι έτσι. Είπε ότι, παρά το γεγονός ότι 
δεν είναι στην αρμοδιότητά του η κατασκευή σχολικών κτιρίων, ο δήμος θα συμβάλει 
στη δημιουργία νέων σχολικών συγκροτημάτων παραχωρώντας δωρεάν οικόπεδο 
στην περιοχή Βικέλα. Πάντα τα οικόπεδα και σ΄ αυτή τη δημοτική αρχή και σε όλες 
τις προηγούμενες παραχωρούνται δωρεάν διότι αν δεν παραχωρήσουμε οικόπεδο το 
δημόσιο δεν δέχεται να κάνει σχολείο. 

Παπαστεργίου: Δεν είναι περίεργα μαθηματικά κε Σκουμπόπουλε αλλά είναι 
ακριβώς τα νούμερα που σας έχω περιγράψει κι έτσι είναι τα πράγματα. Δεν ξέρω 
πώς το αντιληφθήκαμε αυτό κα Τσιαμήτρου αλλά ναι, μέσα στην υποχρέωση του 
δήμου είναι και η παραχώρηση οικοπέδων στη Νομαρχία για να κτιστούν σχολεία κι 
αυτά που έγραψε ο δημοσιογράφος δεν είναι δικά μου λόγια ή τουλάχιστον δεν 
άκουσε όπως τα είπα εγώ. Πολλές φορές το είπα εδώ ότι υπάρχει ένα συνολικό 
πρόγραμμα λύσης του στεγαστικού προβλήματος του δήμου, το οποίο έχει κατατεθεί 
στη Νομαρχία και μάλιστα πέρασε κι από το Ν.Σ. Όταν μιλάω εγώ για τον δήμο 
μιλάω συνολικά για όλες τις δημοτικές αρχές. 

Προεδρεύων: Υπάρχει η πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου να ζητηθούν τα 
χρήματα που αποδόθηκαν στις καθαρίστριες και η πρόταση για την έκδοση του 
ψηφίσματος. Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Β. Γιαννουλάκης, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή, Ε. 
Γουναράς, Ι. Καλαϊτζίδης. 

Προεδρεύων: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του αντιδημάρχου και το 
σχέδιο του ψηφίσματος που προτείνει η Δ.Ε.Π.; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Τ. Χατζηαθανασίου, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. 
Τσαπαρόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
Κ. Συμεωνίδης, Μ. Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Ε. Σοφιανίδης. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-11-20078 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Α. Παπαστεργίου. 
2.- Την αριθ. 40/2007 απόφαση της Δ.Ε.Π. 
3.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος διαμαρτυρίας για τη μείωση της επιχορήγησης  
για την κάλυψη λειτουργικών αναγκών των σχολικών επιτροπών, με σκοπό την 
αύξηση της εν λόγω επιχορήγησης.  
4.- Τις απόψεις και προτάσεις των δημ. συμβούλων, όπως αυτές διατυπώθηκαν κατά 
τη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
Η Δημοτική Επιτροπή Παιδείας, στη συνεδρίαση της 31-10-2007 και με 

αφορμή την κατανομή κονδυλίων, που αφορούν την τακτική επιχορήγηση των 
σχολικών επιτροπών, 

καταδικάζει ομόφωνα 
την περικοπή κατά 44,72% (β΄ εξάμηνο 2006: 573.950,78 € - β΄ εξάμηνο 2007: 
317.240,00 €) του ποσού που κατανέμεται για την αντιμετώπιση των λειτουργικών 
αναγκών των σχολικών μονάδων.  

Σε μία περίοδο που συνεχώς αναδεικνύονται προβλήματα υποδομής στα 
σχολικά κτίρια του Δήμου μας και με δεδομένη την αύξηση της τιμής του 
πετρελαίου, είναι μαθηματικά αποδεδειγμένο ότι μέσα στην περίοδο του χειμώνα τα 
σχολεία δεν θα μπορέσουν να αντιμετωπίσουν ούτε τη στοιχειώδη ανάγκη 
θέρμανσης.  

Η απόφαση του Υπ. Εσωτερικών για περικοπή κατά 44,72% της 
επιχορήγησης ούτε συνάδει ούτε αρμόζει με την πολιτική στήριξης της Δημόσιας 
Παιδείας, που εκ του Συντάγματος οφείλει να υπηρετεί. Εκτός βέβαια, αν πρόθεση 
του Υπ. Εσωτερικών είναι να μετακυλήσει το κόστος λειτουργίας των σχολείων 
στους Συλλόγους Γονέων και Κηδεμόνων, οπότε και αναιρείται αυτομάτως και εν 
μέρει ο δωρεάν χαρακτήρας της Παιδείας.  

Απαιτούμε λοιπόν άμεσα, το Υπ. Εσωτερικών να επαναφέρει το ποσό της 
επιχορήγησης όχι μόνο στα επίπεδα των προηγουμένων ετών, αλλά και 
προσαυξημένο δεδομένης και της αύξησης της τιμής του πετρελαίου, ως ελάχιστο 
δείγμα ενδιαφέροντος για την Δημόσια και δωρεάν Παιδεία. 

Καλούμε τέλος, σύσσωμο το Δημοτικό Συμβούλιο να συνταχθεί με το 
παραπάνω ψήφισμα και να προωθήσει το δίκαιο του αιτήματός του, με όποιο 
πρόσφορο μέσο αυτό κρίνει. 

 
 Β) Το παραπάνω ψήφισμα να κοινοποιηθεί ως εξής: 
1.- ΥΠ.Ε.Π.Θ. 
2.- ΥΠ.ΕΣ.Δ.Δ.Α. 
3.- Υπουργείο Οικονομίας & Οικονομικών 
4.- ΚΕΔΚΕ 
5.- Τοπικά Μ.Μ.Ε. 
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  638 / 2007 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Ε. Σοφιανίδης 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Σακαλής 
 Α.  Τσιάρας Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος Ε. Γουναράς 
 Ν. Μαυροκεφαλίδης Ι. Καλαϊτζίδης 
 Κ. Συμεωνίδης Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6-12-2007 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


